
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Fødevareministeren

Dato: 30. maj 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål X
Ministeren har tidligere meldt ud, at ministeren er stærkt optaget af at skabe
gode forhold for de områder, som er blevet ramt af de ekstraordinære lave to-
biskvoter. Ministeren bedes derfor redegøre for, hvorledes ministeren vil hjæl-
pe de landdistriktsområder, hvor fiskere, industrivirksomheder og fiskemelsfa-
brikker er voldsomt hårdt ramt af den meget lave tobiskvote.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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